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L’Assemblea General Extraordinària, celebrada a Mataró amb l’assistència de 187 clubs,

també dona llum verda al tancament de l’exercici econòmic i el pressupost per l’any

2023.

L’Assemblea General Extraordinària de la Federació Catalana de Futbol ha donat llum

verda al nou Pla Anticorrupció de l’ens federatiu. En la primera de les dues sessions

celebrades aquest divendres al Teatre Monumental de Mataró, que ha reunit un total de

187 clubs assembleistes assistents en representació del futbol, futbol sala i futbol platja

català, també s’han aprovat el tancament de l’exercici econòmic i el pressupost de l’FCF

per al pròxim any 2023.



Noves contractacions de personal, professionals externs i serveis

Els i les assembleistes han donat el seu vistiplau al nou Pla Anticorrupció de l’FCF. A

partir  d’aquest  moment,  l’Assemblea  tindrà  la  competència  de  ratificar  les  noves

contractacions de personal laboral amb una retribució bruta anual superior als 61.000

euros.

Tanmateix, la contractació de professionals externs i de serveis que superi la mateixa

quantitat també passarà per l’Assemblea, a més dels increments salarials superiors als

6.000 euros bruts anuals del personal laboral ja contractat.

Superàvit d’1,4M€ i pressupost de 27M€

Al  seu  torn,  l’Assemblea  també  ha  procedit  a  l’aprovació  de  l’exercici  econòmic

corresponent a 2021, amb 147 vots a favor, 11 en contra i 16 abstencions. L’FCF ha tancat

l’any amb un balanç positiu, després de registrar un superàvit de més d’1,4M€ que ha

permès restablir els fons propis de la federació en tan sols una temporada.



Al mateix temps, els clubs del futbol, futbol sala i futbol platja català han aprovat el

pressupost federatiu per l’any 2023, xifrant en prop de 27M€. En aquesta votació, han

hagut 140 vots a favor, 13 en contra i 21 abstencions.

6M€ d’ajuda per clubs i federats

Durant el transcurs de l’acte, també s’han donat a conèixer els ajuts econòmics que

rebran els clubs i federats catalans, tant de categories territorials, base com d’àmbit

nacional,  per  part  de  l’FCF durant  la  temporada 2021-2022,  amb prop de 6M€ de

subvencions.

Entre les partides més destacades, s’hi troba el reforçament de la campanya TOTS SOM

UN  EQUIP,  que  superarà  els  2,5M€,  així  com  la  continuació  de  les  campanyes

#ORGULLOSA, de clubs de base i el suport a equips de categories nacionals d’aficionats.

Els premis per la participació a la Copa Catalunya tant de futbol com de futbol sala, i la

subvenció en pilotes oficials completen les ajudes.

VÍDEO

https://www.youtube.com/watch?v=341MDFIvCak


L'alcalde  de Mataró,  David  Bote,  ha  estat  l'encarregat  de  donar  la  benvinguda als

assistents i ha volgut agrair a la federació l'haver escollit la ciutat de Mataró per acollir

l'Assemblea. A continuació, Bote ha fet una menció especial a qui va ser directiu de

l'FCF i delegat al Maresme, Antonio Jiménez: "Aquesta és i serà la casa de l'Antonio

Jiménez. Amb ell vam treballar al peu de canó, colze a colze amb tothom que s'estima

el futbol. Perquè el que volem és que la ciutat tiri endavant. Per ell el Maresme era la

millor comarca de tot Catalunya i l'Antonio havia treballat molt per la ciutat de Mataró,

la capital del Maresme, per la qual sentia orgull".

Tot seguit, l'Assemblea ha retut un emocionant homenatge a títol pòstum en record

d'Antonio Jiménez, amb la projecció d'un vídeo i l'entrega d'un ram de flors a la família.

Joan Soteras: "El bon govern ha estat la nostra premissa"

El president de la Federació Catalana de Futbol, Joan Soteras, ha iniciat el segon torn de

paraula fent una valoració dels quatre anys com a màxim responsable de l'ens federatiu:

"Tanquem un mandat amb dificultats,  per la crisi  sanitària.  També hem fet front a

l'herència rebuda, amb una estructura organitzativa inadequada per al futbol català.



Això ha comportat una hostilitat mai vista contra un president de la Federació Catalana

de Futbol".

Un mandat on s'han assolit els objectius marcats: "Hem establert una política de rigor.

En una temporada,  hem complert  el  compromís  de restablir  els  fons propis  de la

Federació Catalana de Futbol,  amb contenció de la despesa, sense augment de les

quotes i mantenint totes les campanyes".

Soteras ha remarcat un dels punts claus de l'Assemblea: "Continuarem implantant nous

mecanismes de control. El Pla Anticorrupció que avui aprovem evitarà que es repeteixin

abusos del passat. La nostra obligació és blindar la federació, per ser un exemple de

transparència".

Continuant amb el tema econòmic, el president de l'FCF ha recordat l'estat actual dels

ajuts a clubs: "Hem tingut el lema de 'Cap club sense ajut'. Amb 'Tots som un equip'

hem  assolit  el  rècord  de  184.000  llicències  en  el  futbol  català  i  hem  mantingut

'Orgullosa',  creant la campanya de base i  ajudant als clubs de nacional.  En total,  15

milions d'euros en subvencions".



Joan Soteras també ha fet èmfasi de la importància que té l'FCF a la RFEF: "La federació

té en l'actualitat un gran pes polític a la RFEF, amb presència en els principals òrgans de

decisió. El 'Plan Evolución' ens garanteix un pla d'ajuts fixe fins el 2025".

Pensant en el benestar i la salut dels federats i federades, Soteras ha recordat el treball

que s'està realitzant al respecte: "Estem cardioprotegint camps i pavellons amb 'Tots

som  un  batec'.  Disposem  d'una  Mutualitat  de  Futbolistes  referent,  i  treballem

conjuntament amb els  Mossos  d'Esquadra per  expulsar  dels  camps i  pavellons  els

espectadors problemàtics".

A  continuació,  el  màxim  representant  federatiu  ha  remarcat  la  importància  de  la

formació: "Tots els nostres comitès aposten per la formació de qualitat d'entrenadors i

àrbitres, i són uns òrgans tècnics forts. I la tasca solidària de la Fundació de l'FCF no té

preu, eliminant les barreres de l'esport inclusiu a Catalunya".

Situant-nos en l'actualitat, Soteras ha indicat que, després de la pandèmia, el repte és

"ordenar  i  millorar  el  pla  de  competició,  portant-lo  al  segle  XXI.  També  cal  una

actualització el reglament, on es protegeixi els interessos dels clubs més petits davant



els taurons".

I amb la mirada posada en les eleccions federatives, Joan Soteras ha comentat: "Si surto

reelegit en el procés electoral, treballaré per recosir el futbol català i aïllar aquells que

volen tornar a posar la federació al seu servei, i no dels clubs". I per això, el president de

l'FCF considera que: "És necessari continuar amb l'ajut als clubs, especialment els de

territorial i base; una competició atractiva a tots els nivells; i seguir amb el bon govern i

la gestió econòmica acurada de l'FCF".

Oriol  Camacho:  “El  83%  de  les  querelles  contra  l'FCF  provenen  de  l'entorn  de

l'expresident Subies”

El  secretari  general  de  l’FCF,  Oriol  Camacho,  ha  exposat  un  informe  detallat  de

l'actualitat jurídica federativa amb informació sobre el 'Cas Soule', les diverses accions

judicials amb les reclamacions pertinents i els procediments judicials oberts en relació a

l'FCF.

Durant el transcurs de la lectura d'aquest informe, Camacho ha afirmat que: "El 83% de

les querelles interposades contra la Federació provenen de l'entorn de l'expresident

Andreu Subies, i estan defensades pel gabinet d'advocats de l'exdirector jurídic i excap

d'administració general José Domingo Valls".



José Miguel Calle:  “S’han incrementat en un 92% els ajuts de la RFEF als clubs de

nacional”

Al seu torn, el director general de l’FCF, José Miguel Calle, ha exposat, des de l'àmbit

econòmic, un informe amb dades rellevants com les ajudes econòmiques que dona la

RFEF als clubs catalans de categoria nacional: "En la present temporada 2021-2022 ha

hagut un increment de més del 92% d’aquests ajuts.  Fins a 48 clubs se n’han vist

beneficiats, amb una aportació total de més de 4,6M€ per part de la RFEF”.

A continuació, Calle ha traslladat, davant la inquietud d'analitzar la globalitat del futbol i

futbol sala català, el volum dels clubs d’arreu del territori,  que s'ha desglossat de la

següent manera "Disposem de 919 clubs de futbol i 329 clubs de futbol sala, ell que ens

fa una territorial molt important".

A més, s'han donat les dades específiques de la taula salarial del conveni col·lectiu dels

treballadors federatius segons el grup professional i la categoria. A partir d'aquestes

xifres,  s'ha  presentat  el  Pla  Anticorrupció  perquè  qualsevol  retribució  bruta  anual



superior a 61.000€ anuals passi a ser competència de l'Assemblea General, per tant,

aprovada pels clubs.

Altres punts de l’ordre del dia

A la vegada, en aquesta primera Assemblea del dia, els assistents han procedit a la

ratificació dels càrrecs previstos reglamentàriament, amb 162 vots a favor, 6 en contra i

11 abstencions, mentre que la modificació d'articles dels estatuts i del reglament general

de l'FCF ha rebut el suport de 149 vots a favor, 3 en contra i 23 abstencions.

Tot seguit, ha tingut lloc la segona Assemblea, amb l'aprovació del procés electoral i on

s'han escollit els membres de la Junta Electoral.

GALERIA D'IMATGES

VÍDEO PORTADA

 

https://www.youtube.com/watch?v=5oiXsMY0LIM

